5天4晚•长江三峡水陆精华游武汉•武汉•宜昌













吉隆坡十武汉四天门四宜昌 机上用餐 /午/晚餐

宜昌华美达酒店或同级4★

飞往武汉,抵达后。前往天门,【茶经楼】坐落于陆羽 故园内, 为纪念《茶经》作者陆羽而建, 2014年 11 月 7 日正式对外开放。【陆羽故园】是唐代"茶圣"陆羽 的出生地【梦里水乡】(含游船-森林电瓶车)。旅游区 涵盖 12 大特色功能板块,包括荷塘村、乡野湿地公园、 琴舟花畔旅游区、乡趣游乐园、亲子游乐园、农业迪士 尼、亲子耕读园、森林养生汤池、乡乐居客栈、梦里水 乡野奢营地。结束后,前往宜昌。送入酒店休息。

第二天 长江三峡水陆精华游

唤山云居名宿或同级

早餐后,游览长江三峡水陆游. 保证项目:【船游西陵峡】 長江三峽中比較長的一段——西陵峽的峽口處,東起葛 洲壩,西至三峽大壩。陆游西陵峡【三峡天路】【三峡 世外桃源】【三峡嫘祖】。雷祖或累祖、是中国史前社 会传说中的人物之一, 为西陵氏之女, 轩辕黄帝的元妃。 游览之后前往五峰【柴埠溪大峡谷】位于五峰土家族 自治县境东部,南连"武陵源"。北接"清江水"。同 张家界共属武陵山脉。

第三天

柴埠溪大峡谷 📟 宜昌

早/午/晚餐

通泰酒店或同级4★

游览之后前往保证项目:【柴埠溪大峡谷】【坛子口】 【奥陶纪石林】石奇林密,曲径通幽,分布着形象逼真 的神龟、憨态可拘的石象、险象环生的栈道、千姿百态 的石林、暗藏玄机的石门等自然天成的景观。【高山茶 园秋色】郁郁葱葱, 云雾缭绕, 景色宜人。

第四天

宜昌 📟 当阳玉泉山 📟 武汉

帝盛大酒店酒店或同級4★

【玉泉寺千年银杏+金秋森林】千年不锈又是一奇。 殿 侧有石刻观音画像,传为唐代画家吴道子的真迹。寺内 有古柏、银杏、并蒂莲、月月桂、珍珠泉。玉泉寺在 中国佛教史上具有重要地位。前往【荆州古城墙】【含 游船往返+ 荆州古城墙主楼宾阳楼登楼】荆州古城墙与 城北的楚纪南故城和城西的八岭山古墓群是荆州古城的 三大组成部分,结束后。前往武汉【武汉滨江古建民 俗集群旅游区+长江夜景灯光秀】

第五天

武汉十吉隆坡

早1-1晚/机上用餐

【万里长江第一桥】(含观景平台) 它的建成将武汉三 镇连为一体,极大地促进了武汉的发展【黄鹤楼】(外 观)为国家5A级旅游景区,享有"天下绝景"之称。 【昙华林风情街】是一个充满中西建筑风格的老街,小 小的地区,有着很多文艺的店店铺【晴川阁风景区大 禹神话园】雕雕塑为主题的景观园【东湖落雁岛】与 磨山楚天台隔湖相望, 交通便利, 舟车皆可上岛, 岛上 风景秀美,空气清新,景色怡人,浑然天成。【金秋 湿地风光+ 寻找候鸟】是珍稀濒危水鸟的栖息地和越冬 地、在春天百花争艳的城市公园【楚河汉街】夜景晚上 街道顶部铺满小灯泡,十分漂亮。汉街民国建筑风格的 店铺, 欣赏五光十色的沿河汉街建筑。结束行程. 乘搭 飞机回吉隆坡。

【中华蒸菜•宜昌风味•三峡风味•五峰山珍•土家风 味。宜昌风味。当阳风味。国宾楼】

保证项目

▶三峡大坝含景交 ◆ 柴埠溪大峡谷坛子口风景区◆ 大型演艺--三峡千古情

中国独有--空中列车 长江夜景轮渡【览长江夜景+灯光秀】 人民币/人

RMB 298

Departure Date 出发日期

Flight Details 航班资料

Remarks 备注

Tour Code: 5CWUH (Updated: 01 SEP 2024)

上述行程仅供参考,然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

神州国际旅游(马)有限公司 ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

康泰族行社(马)有眼公司 (97581-U) HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD **2** 03-2148 8448 **3** 016-5500578

🕿 03-21430288 🕒 016-5500590/529

No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.

5D4N·Yangtze River Three Gorges Land and Water Tour Wuhan · Wuhan · Yichang







Kuala Lumpur ナ Wuhan 📟 Tian men W Yi chang

Yichang 📟 Yuquan Mountain 📟 Wuhan 🕒 B/L/

Millennium stainless steel is another wonder. There is a stone-carved

Guanyin portrait on the side of the temple, which is said to be the

authentic work of Tang Dynasty painter Wu Daozi. There are ancient

cypresses, ginkgo, lotus with two stems, laurel and pearl spring in the

temple. Yuquan Temple has an important position in the history of

Chinese Buddhism. Go to [Jingzhou Ancient City Wall] included

round-trip cruise+Binyang Tower, the main building of Jingzhou Ancient

City Wall] Jingzhou Ancient City Wall and the Chu Jinan Ancient City

in the north of the city and the Balinshan Ancient Tombs in the west of the city are the three major components of Jingzhou Ancient City. After

the end. Go to Wuhan [Wuhan Riverside Ancient Buildings and Folk Customs Cluster Tourism Area + Yangtze River Night Light Show]

Dorsett Hotel or Similar 4 [Yuquan Temple Millennium Ginkgo+Golden Autumn Forest]

Yichang Ramada Hotel or similar 4 🖈 Fly to Wuhan, after arriving. Go to Tianmen [Tea Classics Building] is located in the former residence of Lu Yu, built to commemorate Lu Yu, the author of "The Classic of Tea", and officially opened to the public on November 7, 2014. [Lu Yu's Former Residence] is the birthplace of Lu Yu, the "Tea Saint" of the Tang Dynasty [Mengli Water Village] (included cruise & sightseeing car). The tourist area covers 12 major characteristic functional sections, including Hetang Village, Rural Wetland Park, Oinzhou Flower Bank Tourist Area, Rural Fun Amusement Park, Parent-Child Amusement Park, Agricultural Disney. After the end, go to Yichang. Check in the hotel.

DAY 2

Yangtze River Three Gorges Land

B/L/D

DAY 5 Wuhan → Kuala Lumpur

Tanhualin

[The First Bridge over the Yangtze River] (including viewing platform) Its completion connects the three towns of Wuhan and greatly promotes the development of Wuhan [Yellow Crane Tower] (exterior) is a national 5A-level tourist attraction, known as "the most beautiful scenery in the world".[Tanhualin Style Street] is an old street full of Chinese and Western architectural styles. In a small area, there are many literary shops [Qingchuan Pavilion Scenic Area Dayu Mythology Garden] is a landscape garden with sculpture as the theme [Donghu Luoyan Island] is across the lake from Moshan Chutiantai, with convenient transportation. Boats and cars can go to the island. The island has beautiful scenery, fresh air, pleasant scenery, and is natural. [Golden Autumn Wetland Scenery + Looking for Migratory Birds is a habitat and wintering place for rare and endangered water birds. In the spring, the city park with flowers in full bloom [Chuhe Hanjie] night view is very beautiful with small light bulbs on the top of the street. End the trip and take a plane

back to Kuala Lumpur.

[Chinese steamed dishes Yichang flavor Three Gorges flavor·Wufeng mountain delicacies·Tujia flavor·Yichang flavor Dangvang flavor Guobinloul

Huanshan Yunju Homestay or Similar

After breakfast, visit the Three Gorges of the Yangtze River for land and water tour Compulsory: [Boat Tour to Xiling Gorge] The longest section of the Three Gorges of the Yangtze River - the mouth of the Xiling Gorge, starting from Gezhouba in the east and ending at the Three Gorges Dam in the west. Lu travels to Xiling Gorge [Three Gorges Heavenly Road] [Three Gorges Paradise] [Three Gorges Leizu]. Leizu or Leizu is one of the legendary figures in Chinese prehistoric society. She is the daughter of the Xiling family and the concubine of the Yellow Emperor Xuanyuan. After the tour, go to Wufeng [Chaibuxi Grand Canyon] located in the east of Wufeng Tujia Autonomous County and connected to "Wulingyuan" in the south. It is connected to "Qingjiang River" in the north. Shares the Wuling Mountains with Zhangjiajie

DAY 3

Chaibuxi Grand Canyon 📟 Yichang

Tongtai Hotel or similar 4*

After the tour, we will go to **Compulsory : [Chaibuxi Grand Canyon]** [Tanzikou] [Ordovician Stone Forest], where the stone forests are dense and winding, and there are natural landscapes such as lifelike tortoises, cute stone elephants, dangerous plank roads, stone forests of various shapes, and mysterious stone gates. [Autumn Colors of Alpine Tea Garden] Lush and green, surrounded by clouds and mist, the scenery is pleasant.

Compulsory

🔷 Three Gorges Dam with scenic views 🔷 Chaibuxi Grand Canyon Tanzikou Scenic Area 🔷 Large-scale performances--Three Gorges Eternal Love 🔷 China's unique--Sky Train 🔷 Yangtze River Night View Ferry [Yangtze River Night View + Light Show]

RMB 298

Fee/pax

Departure Date 出发日期

Tour Fare 团费

Flight Details 航班资料

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements. Tour Code: 5CWUH (Updated: 01 SEP 2024)



神州国际旅游(马)有限公司 ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T) **☎** 03-21430288 **७** 016-5500590/529

康泰族行社(9)有限公司(97581-U) HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD 🕿 03-2148 8448 🚨 016-5500578

No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala